
Referat fra bestyrelsesmøde i Hjørring Tennisklub aĬoldt d. 18. november 2024:

Tilstede var: Steen Errebo, Jens Andersen, John Brander Larsen, Thomas Frederiksen og Karen 
Møller.

Dagsorden:

1. Nyt fra formanden
2. Nyt fra kassereren
3. Nyt fra udvalgene (spiller- og hal/baneudvalg)
4. Renovering klublokale
5. Eventuelt

Ad. 1.
Det er med stor glæde og enighed i bestyrelsen at Steen Errebo overtager formandsposten frem Ɵl
næste generalforsamling i februar/marts 2025.
Der aĬoldes møde med Hjørring Firma Sport (HFS) medio december vedr. den videre driŌ af 
padelbanerne på Børge Christensen Vej. Steen, Jens og Thomas forventes at deltage. Formanden 
indkalder Ɵl mødet.
Unionerne (DTF, JTU, DGI, HFS) er orienteret om formandsskiŌe, og der er kommet posiƟv respons
retur ”om fortsat godt samarbejde”.
Padelspillerne har fået besked, samƟdig med Ɵlbud om at tegne medlemskab for 2025 med 20%’s 
rabat (helårskonƟngent).
Sponsorer har ikke endnu fået skriv om formandsskiŌe. DeƩe vil ske asap., når sponsoraŌaler er 
blevet gennemgået og evt. nye aŌaler kan indgås.
Der er søgt børneaƩester på alle relevante personer (trænere og ledere) og flere er kommet retur.
Der pågår generel overdragelse samt bestræbelser på få et overblik over materiel, lager, tøj, 
procedurer etc.

Ad 2.
Kassereren arbejder på div. aŌaler ifm. opdelingen/udskillelsen af indendørspadel samt 
overdragelser Ɵl ny formand. Kassereren vil inden næste møde lave udkast Ɵl budget 2025, samt 
et (forsigƟgt) udkast Ɵl årsregnskab 2024.
Endvidere udarbejdes budget for 2025 vedr. padel. (Ɵl brug på mødet i december).
Det er umuligt at opgøre hvor mange medlemmer der vil være Ɵlbage i vores padelafdeling eŌer 
skilsmissen. Derfor vil vi ikke søge om kommunalt akƟvitetsƟlskud nu. Der er mulighed  for at 
eŌeransøge i 2025.

Ad 3.
Spillerudvalget holdt møde d. 20.11 vedr. opstart af mikro-tennis. René redegør for deƩe på 
spillermødet 23.11.
Det skal være muligt at leje klubbens boldmaskiner. PrakƟsk info følger. Endvidere mangler vi 
łernbetjeningen Ɵl boldmaskinen, så vi må dykke i kassen og finde 1600,- kr. Ɵl en ny.

Ad 4.



Klublokalet er ryddet og maleren starter op den 25.11 med afdækning. HereŌer maling og 
oprydning, og 9.12 starter gulvmændene med aŌagning af gammel belægning og ny belægning på.
Der lægges også en ny fulddækkende måƩe i indgangsparƟet. Forventet færdigt 13.12.

Ad 5.
Der er desværre svind på drikkevarer. Tag nu og BETAL, når du ta’r en øl eller vand ellers må vi ty 
Ɵl overvågning.
I vores booking-bane-system findes en mulighed for at søge tennismakkere i klubben, så der kan 
blive større mulighed for at spille mod nye modstandere. Jens kigger på det.

Der er medlems- og spillermøde lørdag d. 23.11. (Ved godt, at det er aĬoldt inden referat 
udsendes). Vi vil forsøge med et lille resume fra mødet (uge 48).

Næste bestyrelsesmøde planlagt Ɵl 6. januar 2025 kl. 19.15 i klubben.

Tak for gensidig Ɵllid i bestyrelsen – vi ska’ nok klare det.

Referent:
Karen / Formanden


